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Protokół Nr XXV / 08 
z sesji Rady Gminy Nędza w dniu 12 sierpnia 2008 roku godz.15.30 

 
 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 
 
Ad.1 
Przewodniczący Rady Gminy mgr Waldemar Wiesner dokonał otwarcia sesji stwierdzając 
prawomocność obrad; na sesję przybyło 14 radnych ,nieobecny radny Edward Mietła. 
 
Przewodniczący RG odczytał treść dwóch wniosków : 
1)  z dnia 8 sierpnia 2008 r. o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał ………(zał.               
     do Protokołu) 
2)z dnia 11sierpnia 200r. o dokonanie zmiany w projekcie VI uchwały w sprawie zmian w budŜecie  
   gminy na 2008 rok ( zał. do Protokołu). 
 
Skarbnik gminy mgr inŜ. Katarzyna Paszenda wyjaśniła ,Ŝe kwota długoterminowej poŜyczki moŜe 
ulec kolejnej zmianie po weryfikacji dokumentacji kosztorysowej i przetargu na roboty na ul. 
StraŜackiej  2 w Nędzy ;  Wójt Gminy Anna Iskała potwierdziła ,Ŝe przetarg zostanie ogłoszony 
jeszcze w tym roku  na całość zadania , nastąpiła aktualizacja kosztorysu uwzględniająca zmiany 
cenowe; nie zgłoszono Ŝadnych pytań. 
 
Przewodniczący RG poddał pod głosowanie porządek obrad sesji uwzględniający dwa wnioski Wójta 
Gminy wniesione na sesji. 
 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie ) wprowadziła zmiany w porządku 
obrad. 
 
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie Protokołu Nr  XXIV / 08    z poprzedniej sesji. 
3. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesyjnym. 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między sesyjnym  i z 

wykonania uchwał Rady Gminy . 
5. PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 
1) wystąpienia z porozumienia międzygminnego z  Miastem Rybnik na prowadzenie lokalnego 

transportu zbiorowego;  
2) wystąpienia ze spółki pod firmą :” AGENCJA ROZWOJU ROLNICTWA I PRZEMYSŁU 

PRZETWÓRCZEGO REGIONU RACIBORSKIEGO „ Spółka Akcyjna oraz zbycia przez  
Gminę Nędza akcji tej spółki ; 

3) rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Wójta Gminy Nędza; 
4) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt I 
5) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt II 
6) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt III 
7) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt IV 
8) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt V 
9) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt VI 
10) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt VII 
11) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt VIII   
12) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt IX 
13) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt X 
14) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt XI 
15) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt XII 
16) zmian w budŜecie Gminy na 2008 rok; projekt XIII 
17) zmieniająca Uchwałę Nr XXIV/169/08 RG Nędza z dn.30.06.2006r. w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej poŜyczki na realizację zadania pod nazwą „Termoizolacja wraz z 
modernizacją źródła ciepła i instalacji centralnego ogrzewania w budynku wielofunkcyjnym 
przy ul. StraŜackiej 2 w Nędzy ; 

18) zmian w budŜecie gminy na 2008 rok – projekt XIV 
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6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone  
                                                                                                                     interpelacje. 
 
7. WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 

1)  Śl. Urząd Woj. w Katowicach – decyzja o umorzeniu postępowania nadzorczego; 
2) Starostwo Powiatowe w Raciborzu – wytypowanie kandydata do Powiatowej Rady  
                                                               Zatrudnienia; 
3) Śląski Związek Gmin i Powiatów – apel o udzielenie pomocy poszkodowanym w  
                                                            wypadku w Serbii ; 
4) BIBLIOTEKA ŚLĄSKA – ocena działalności GBP w Nędzy ; 
5) RIO – Uchwała Nr 4100/III/63/2008 w sprawie opinii o moŜliwości spłaty przez Gminę  
              Nędza długoterminowej poŜyczki z WFOŚiGW………… ; 

 
8.  ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 
 
Ad.2   
 
Do Protokołu Nr XXIV/08 z sesji w dniu 30 czerwca 2008 roku radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ; Rada 
Gminy przy 14 głosujących , 13 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się 
zatwierdziła Protokół Nr XXIV/08. 
 
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący RG poinformował ,Ŝe lipiec był miesiącem urlopowym całej Rady Gminy. 
 
 
Ad.4  
 
Przewodniczący RG odczytał treść „Sprawozdania Wójta Gminy ….. ( zał. do Protokołu). 
Radny Joachim Halfar zapytał o spotkanie z pełnomocnikiem VATTENFALL ; Wójt Gminy 
poinformowała ,Ŝe w materiałach przekazanych radnym na sesji znajduje się pismo zawierające 
analizę ekonomiczną projektu umowy o świadczeniu usługi oświetleniowej pomiędzy Gminą Nędza a 
VATTENFALL DISTRIBUTION POLAND S.A., wzór umowy zyskał juŜ wstępną akceptację RIO , 
pismo zostanie omówione na sesji. 
Radna Renata Bienia zapytała o raport o stanie zdrowia mieszkańców oraz o odbiór materiałów 
dotyczących Aglomeracji; Wójt Gminy powiedziała, Ŝe uzupełnione zostały materiały do raportu ,który 
sporządza Marszałek Województwa ; przygotowanie dokumentacji planu Aglomeracji zostało zlecone 
Firmie, które odebrano i po umówieniu się z pełnomocnikiem Wojewody zostało mu przekazane , 
dokumentacja jest juŜ po pierwszej weryfikacji ,czekamy teraz na stanowisko Wicewojewody; 
Przewodniczący RG zapytał ,kiedy to zostało zlecone Firmie ;Wójt Gminy odpowiedziała , Ŝe 
dokładnej daty nie pamięta , poda ją na sesji , Firmą tą jest EN-Eco , ta sama ,która wykonała 
koncepcję kanalizacji , koszt dokumentacji to ok.20 tyś. zł ;   
Radny Gerard Pannek zapytał o bieŜącą kontrolę prac przy nowych nawierzchniach dróg gminnych , 
na poprzedniej sesji był nawet monit radnego Przybyły w tej sprawie, w Ciechowicach na ul. Kwiatów 
Polnych nikt nie był , mieszkańcy skarŜą się na złe wykonanie poboczy ;Wójt Gminy potwierdziła ,Ŝe 
Firma od poniedziałku wykonuje remont ul. Piaskowej w Babicach ,  w Ciechowicach wszystko miało 
być zebrane, nawierzchnia tam wykonana jest nie do przyjęcia , to samo droga w Łęgu , została 
odrzucona , nie mogą być 3 rodzaje asfaltu . 
Radna Ewelina Krakowczyk zapytała o prace w Górkach Śl. na drodze powiatowej; Wójt Gminy 
potwierdziła, Ŝe tych robót równieŜ nie odebrano , kratki ściekowe nie są zabezpieczone , ponadto 
stan nawierzchni jest zły , kierowcy robią awantury o  uszkodzone auta ; radna Ewelina Krakowczyk 
powiedziała ,Ŝe dziwna to technologia ,kiedy po deszczu wszystko z robionej nawierzchni spłynęło ; 
Przewodniczący RG potwierdził ,Ŝe taka sama technologia jest zastosowana na drodze powiatowej z 
Pawłowa do Makowa, nie da się wyrównać tą metodą dziur w asfalcie. 
Przewodniczący RG zapytał o temat spotkania z dyrektorem Wydziału Nadzoru Prawnego Wojewody ; 
Wójt Gminy odpowiedziała ,Ŝe wyjaśniane były na miejscu wątpliwości , udzielano odpowiedzi na 
pytania prawne. 
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Przewodniczący RG zapytał o wizytę w gospodarstwie rolnym Państwa Cycoń; Wójt Gminy 
powiedziała , Ŝe po raz pierwszy Gmina przystąpiła do konkursu promującego gospodarstwa rolne , 
jest to rodzina wielopokoleniowa , gospodarstwo jako jedno z trzech zostało zakwalifikowane do 
konkursu , za rok będą promowani inni. 
Innych pytań nie zgłoszono. 
 
 
Ad.5 

1) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały i zapytał , po co uchwała ,skoro 
porozumienie zawarto na czas określony do 30 czerwca 2008r. i wygasło ; Wójt Gminy 
powiedziała , Ŝe umowa była na okres próbny na 3 miesiące ,ale Porozumienie zakładało 
dalsze kursowanie autobusu na tej linii , ponadto Rybnik wymaga postawienia wiaty , 
wytyczenia przystanku ,a to są dodatkowe koszty ; radna Ewelina Krakowczyk powiedziała ,Ŝe 
taniej by kosztował przewóz taksówką ; Wójt Gminy potwierdziła , Ŝe na początku była euforia 
,ale nie przełoŜyło się to na ilość pasaŜerów;  Przewodniczący RG stwierdził ,Ŝe przydałby się 
kawałek rozsądku , zebrano 300 podpisów ,a wyjechał 1 pasaŜer; skarbnik gminy potwierdziła 
,Ŝe na wystąpienie z Porozumienia konieczna jest zgoda Rady Gminy ,Ŝeby nie było 
następnych kosztów ,które wyniosły 7300 zł ; radna Ewelina Krakowczyk potwierdziła ,Ŝe 
ludzie w Górkach Śl. są Ŝądni ,aby coś się tam działo ,ale chcieć to nie móc;  radny Krystian 
Okręt powiedział ,Ŝe inny przykład to dojazd dzieci do szkoły w Nędzy , jeździły pociągiem , 
gdy podstawiono autobus to teŜ były narzekania ;Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe przynajmniej 
spełniono Ŝądania mieszkańców , gdyby się nie przekonano jak to wygląda ,to byłyby cięgi za 
bezczynność; radny Henryk Postawka powiedział ,Ŝe gdyby podłączyły się do linii Lyski byłoby 
taniej ;innych pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciw i 2 głosami wstrzymującymi się 
przyjęła Uchwałę Nr XXV / 171 / 08 w sprawie wystąpienia z porozumienia międzygminnego z 
Miastem Rybnik na prowadzenie lokalnego transportu zbiorowego . 
 

2) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; skarbnik gminy wyjaśniła ,Ŝe Gmina 
posiada 300 akcji o wartości 15 tyś. zł , nie ma Ŝadnych dywidend z tego tytułu , ale jest 
zagroŜenie ,Ŝe będzie kiedyś w przyszłości musiała pokrywać straty, więc lepiej wystąpić , 
zbyć akcje i tak zakończyć swój udział; radny Gerard Pannek zapytał , jaka jest wartość akcji 
na dzień dzisiejszy; skarbnik gminy wyjaśniła ,Ŝe to dopiero po przyjęciu tej uchwały moŜe 
Gmina wystąpić do Rady Nadzorczej , moŜe będzie przetarg , ale moŜe być teŜ umorzenie 
akcji , siedziba Rady mieści się w Raciborzu; innych pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr  XXV / 172 / 08 
w sprawie wystąpienia ze spółki pod firmą „ AGENCJA ROZWOJU ROLNICTWA I PRZEMYSŁU 
PRZETWÓRCZEGO REGIONU RACIBORSKIEGO „ Spółka Akcyjna  oraz zbycia przez Gminę Nędza 
akcji tej spółki. 
 

3) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; radny Krystian Okręt zapytał , jak 
wygląda opieka ze strony GOPS ,gdyby nie Daniela Sass to niestety ona nie przeŜyłaby 
ostatnich dwóch zim ; radna Renata Bienia powiedziała ,Ŝe osoba ta nie utrzymuje Ŝadnego 
kontaktu , po prostu nie Ŝyczy sobie pomocy , bo wg niej pomocy nie potrzebuje , osoba ta nie 
moŜe zostać sądownie ubezwłasnowolniona ,bo sobie radzi sama , jest kolejna sprawa w 
Sądzie , ona musi mieć zaufanie , do niczego jej nie zmusimy ;radna Beata Widera 
potwierdziła ,Ŝe osoba ta codziennie przychodzi na zabiegi i zmianę opatrunku , moŜna by 
kupić dla niej środki opatrunkowe, ale ona niestety niczego nie podpisze ;Przewodniczący RG 
powiedział ,Ŝe będzie kolejna skarga na bezduszność ;innych pytań nie zgłoszono.  

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr  XXV / 173 / 08 
w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Wójta Gminy Nędza. 
 

4) skarbnik gminy omówiła projekt uchwały , dotacja z WFOŚIGW nie została przyznana w tym 
roku , zmniejszono więc dochody i wydatki o kwotę 2 200,00 zł , w zał. nr 4 pod poz.8 
zaplanowano remont budynku po byłym gimnazjum w Nędzy ,łącznie 480 tyś. zł. , na projekt 
techniczny i naprawę dachu w tym roku zaplanowano 70 tyś. zł., remont mieszkań 
zaplanowano na lata 2009-2010 ;Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe zadanie jest rozłoŜone na 3 lata 
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, wg projektu na piętrze mogą być 3 mieszkania , na dole zaś albo mieszkanie ,albo siedziba 
GOPS wraz z magazynami , co byłoby uzasadnione tym ,Ŝe teraz mieszkańcy kojarzą Urząd 
Gminy  z GOPS ,zarzucają rozdawnictwo pieniędzy , a są to równieŜ środki z zewnątrz, 
wyremontowane mieszkania mogą być przeznaczone na sprzedaŜ; Przewodniczący RG  
powiedział ,Ŝe wg załącznika nr 4 wydatki inwestycyjne na 2009 rok to kwota 2 874 388,78 zł , 
zaś wydolność budŜetu gminy nie przekracza 1,5 mln zł , akurat inwestycja –budowa 
mieszkań jako niepaląca , czy nie moŜe być zaplanowana na lata 2010 -2012 , waŜna jest 
kanalizacja , mijają 2 lata , obawiam się tej właśnie inwestycji: Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe 
remont budynku gimnazjum zaplanowano juŜ za poprzedniej kadencji , jeŜeli trzeba będzie 
przenieść ją na lata 2010-2011 to zostaną gruzy; Przewodniczący RG zapytał ,dlaczego 
przeniesienie GOPS to punkt honoru , kaŜdy wójt przenosił ich siedzibę i rewir Policji; Wójt 
Gminy powiedziała, Ŝe moŜemy nic nie robić , tak jest najlepiej ;Przewodniczący RG zapytał 
,co z kanalizacją; Wójt Gminy odpowiedziała ,Ŝe potrzebne były dodatkowe opracowania , na 
sesji 17 marca przyjęto uchwały , wniosek został złoŜony , przez poprzednie cztery lata nie 
było Ŝadnej aglomeracji ;Przewodniczący RG powiedział ,Ŝe była aglomeracja raciborska; 
Wójt Gminy odpowiedziała ,Ŝe było porozumienie międzygminne, Aglomeracja Racibórz 
została wyznaczona w lipcu ; Przewodniczący RG powiedział , Ŝe będziemy czekać kolejne 2 
lata ; Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe Racibórz złoŜył dokumenty na przełomie marca/kwietnia ; 
radna Renata Bienia zapytała ,co z mieszkaniami socjalnymi , potrzebny jest remont ,stare się 
sypią, nie ma szamba, drugi problem - GOPS to nie rozdawnictwo pieniędzy , problem był od 
zawsze , czy będzie tu czy tam , opinie i przyzwyczajenie ludzi zostaną , będą to kolejne 
niepotrzebnie wydane pieniądze, które moŜna przeznaczyć chociaŜby na kolonie dla dzieci , a 
to ,Ŝe podopieczni mogą załatwić wszystkie sprawy w jednym miejscu ,od zaświadczenia po 
pomoc to chyba nic złego , my właśnie pomagamy ,nie produkujemy pieniędzy , kolejne 
przeniesienia to koszty remontu ,zakupu dodatkowego wyposaŜenia itp.; Przewodniczący RG 
powiedział ,Gmina wyłoŜy 480 tyś. a później sprzeda z 80% upustu ; Wójt Gminy powiedziała 
,Ŝe będzie przetarg, wcale nie musi być zastosowany upust; Przewodniczący RG powiedział 
,Ŝe przykładem są Górki – było 170 tyś, teraz juŜ 220 , ile jeszcze potrzeba; Wójt Gminy 
zapytała ,jaka jest zatem inna propozycja; Przewodniczący RG odpowiedział ,Ŝe od tego jest 
organ wykonawczy; Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe jest tak ,Ŝe z góry przekreśla się propozycje 
na nie ; Przewodniczący RG powiedział ,Ŝe chodzi o mniejszy koszt , będzie propozycja na 
piśmie , ale jestem przeciwny takim kosztom; radny Gerard Pannek zapytał o metraŜ 
mieszkań; Wójt Gminy odpowiedziała ,Ŝe na górze budynku były 3 klasy i duŜy hol , projekt 
przewiduje mieszkania o pow.ok.60m² ;radny Gerard Pannek powiedział , policzmy 3 
mieszkania to po ok.160 tyś. na jeden remont , czy znajdziemy kupca na takie mieszkanie; 
Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe w koszt remontu wchodzi teŜ dół budynku , moŜe tam być 
ewentualnie czwarte mieszkanie ; Przewodniczący RG powiedział , rozumiem ,Ŝe po to jest 
remont , aby to sprzedać z zyskiem ,czy są zainteresowani takimi mieszkaniami ;Wójt Gminy 
odpowiedziała ,Ŝe gdy wystawimy na sprzedaŜ to ktoś na pewno je kupi ; Przewodniczący RG 
zapytał ,czy przewidziano jaki jest wpływ na atrakcyjność ceny przejeŜdŜających pociągów, 
samochodów ; radny Gerard Pannek proponuje zainteresować agencje mieszkaniowe; Wójt 
Gminy powiedziała ,Ŝe Ŝenująco schodzimy na dół , łatwo krytykować ,bez własnej koncepcji; 
Przewodniczący RG zapytał o strategię finansowania, teczka z pismami jest w UG , wystarczy 
tam zerknąć , kolejne budŜety budzą wątpliwości , czy jest strategia rzeczowa , nie 
wyobraŜam sobie ,aby Gmina zaciągnęła kredyty  komercyjne ;Wójt Gminy zapytała ,co 
zrobimy zatem z tym budynkiem , czy nie stanie się tak , Ŝe ta rudera będzie nas witała przy 
wjeździe do Nędzy ; radny Gerard Przybyła proponuje wycofać projekt zmian , wyremontować 
dach , przygotować koncepcje ,wybrać jedną  ;radny Krystian Okręt zapytał ,czy Komisja 
BudŜetowa przyjęła projekt I , gdyby nie tworzono Zespołu Szkolno-Gimnazjalnego , to tam 
byłoby Gimnazjum , cała ta dyskusja jest bezpodstawna ; radna Renata Bienia powiedziała 
,Ŝe trzeba by było wymieniać za duŜo w tym budynku ; Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe jeŜeli ktoś 
tam mieszka to się o to dba ;Przewodniczący RG powiedział ,Ŝe  trzeba zejść ze starych 
budynków ; radny Krystian Okręt powiedział ,Ŝe kilka lat gimnazjum gnieździło się w nowym 
budynku ;Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe w Górkach Śl. było piękne wyremontowane przedszkole 
, teraz go nie ma , a dzieci jest duŜo ,bo trzeba uruchomić kolejny oddział, to samo się dzieje 
w Zawadzie Kś. , budynek sprzedano ,a trzeba utrzymać przedszkola w Łęgu i Ciechowicach , 
bo dla 15 dzieci jest tam za mało miejsca ; radny Alfred Depta powiedział , Ŝe radni byli tam 
na wizytacji , budynek wymagał remontu , wymiany drewnianych stropów ,gdyby tam były 
dzieci to naleŜałoby remontować ; radny Gerard Przybyła proponuje przerwać dyskusję, 
schodzimy z tematu; Przewodniczący RG poddał pod głosowanie wniosek radnego Gerarda 
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Przybyła o wycofanie zmian w wieloletnim programie inwestycyjnym i zostawić w projekcie I 
tylko zmianę dotyczącą kwoty 2 200 zł ; Rada Gminy przy 14 głosujących ,14 głosami za 
(jednogłośnie) przyjęła wniosek ;innych pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 174 
/ 08 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
Wójt Gminy zapytała , skoro daliśmy środki na projekt , który jest zrobiony przez projektanta Knurę  
a teraz realizacja jest zmieniona , co dalej , Komisja BudŜetowa dostanie dokumentację do wglądu 
i do zaopiniowania. 
 
5) skarbnik gminy omówiła II projekt uchwały informując ,Ŝe jest to dotacja rozwojowa oraz środki 

na finansowanie Wspólnej Polityki Rolnej przez GOPS ; nie zgłoszono Ŝadnych pytań . 
 
 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 175 
/ 08 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
 
6) skarbnik gminy omówiła III projekt ,informując Ŝe odszkodowanie dotyczy nieruchomości 

przeznaczonej przed 1998 rokiem na drogę asfaltową , wniosek do Wojewody sporządzili 
właściciele , odszkodowanie przyznał Starosta w drodze decyzji ,którą Gmina musi wykonać; 
radna Małgorzata DroŜdŜ zapytała o miejsce; dotyczy ul. Nowej w Górkach Śl. ; radny Gerard 
Pannek zapytał ile jest jeszcze takich wniosków; skarbnik gminy odpowiedziała ,Ŝe termin 
upłynął w 2005 roku , teraz juŜ nie ma takiej moŜliwości ;radna Ewelina Krakowczyk zapytała 
,czy chodzi o całą drogę ; nie , nieruchomość miała ok.11 arów , czy była jakaś informacja dla 
pozostałych zainteresowanych ; Wójt Gminy odpowiedziała ,Ŝe sami zainteresowani 
sporządzili wniosek ;innych pytań nie zgłoszono. 

 
 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 13 głosami za , 0 głosów przeciw i 1 głosem wstrzymującym 
się  przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 176 / 08 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
7) skarbnik gminy omówiła IV projekt informując ,Ŝe dodatkowe środki uzyskano z lokat 

bankowych i darowizn ,a przeznacza się na je zorganizowanie obchodów 50-lecia GBP w 
Nędzy i na sport ; nie zgłoszono Ŝadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 177 
/ 08 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
8) skarbnik gminy omówiła projekt V informując ,Ŝe 30 tyś. zł zostanie przeznaczonych na 

kotłownię przy sali gimnastycznej w Górkach Śl. , zaś wycinka drzew przy drogach gminnych 
została sfinansowana ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska; Wójt Gminy 
powiedziała ,Ŝe projekt inwestycji nie przewidywał budowy kotłowni , aby starać się środki z 
WFOŚiGW musi być gotowy projekt , w tym roku moŜemy mieć szanse na dodatkowe 
dofinansowanie ;Przewodniczący RG prosił o wyjaśnienie zapisów w zał. Nr 4; skarbnik gminy 
wyjaśniła ,Ŝe w pkt 1 wydatki wzrosły do kwoty  959 000 zł ,są to nakłady na lata 2004-2009 
;Przewodniczący RG powiedział ,Ŝe w poz.9 budynek ZSP w Zawadzie Kś. łączna kwota 
nakładów wynosi  394 684,00 zł, a jest porównywalna, jak tak dalej pójdzie to w Górkach nie 
zmieścimy się w milionie ; Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe to gdybanie ,jest na wszystko 
kosztorys, na pewno zmieścimy się w milionie ;Przewodniczący RG powiedział ,Ŝe powodem 
jest robienie przetargów w lipcu , a nie w lutym ,gdy firmy są głodne robót; wywiązała się 
głośna dyskusja; radny Gerard Przybyła powiedział ,Ŝe na początku roku Ŝaden wykonawca 
nie podpisałby umowy , ponadto I przetarg był uniewaŜniony , oferty były za wysokie; Wójt 
Gminy powiedziała ,Ŝe to populizm ,a pan przewodniczący jest tu mistrzem , tutaj nie było 
naszej winy ;radny Henryk Postawka powiedział ,Ŝe chciałby przypomnieć ,Ŝe przetarg w 2006 
roku teŜ był w lipcu ; radny Krystian Okręt zapytał ,czy te wszystkie projekty były 
przedyskutowane i zaakceptowane przez Komisję BudŜetową ;przewodniczący Komisji 
BudŜetowej Roman Marcol potwierdził ,Ŝe tak ,ale o przyjęciu projektu uchwały decyduje cały 
skład Rady Gminy; radny Krystian Okręt powiedział ,Ŝe skoro zostały zaakceptowane to po co 
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ta dyskusja , ja się na tym nie muszę znać , są pytanie konkretne rozumiem, ale tak to 
sprowadza się wszystko na manowce; Przewodniczący RG powiedział ,Ŝe chodzi o finanse 
Gminy , o kwotę 956 tyś. zł ,; radny Krystian Okręt powiedział ,Ŝe moŜna spotkać się ,po 
ludzku podyskutować , przedstawić konkretne wnioski; radna Ewelina Krakowczyk 
powiedziała ,Ŝe jest to uzasadnione ,dokłada się 100% środków ;radny Henryk Postawka 
powiedział ,czy ktoś przewidział ,Ŝe siądą grunty ; Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe chodzi tu o 
starania o odzyskanie pewnej kwoty z zewnątrz; radny Krystian Okręt powiedział ,Ŝe 
posiedzenie Rady Gminy powinno być przygotowane, pytania fachowe, naleŜy zajrzeć 
przedtem do konkretnych dokumentów ;radny Gerard Przybyła powiedział ,Ŝe jest tu pewna 
manipulacja ,jaka jest opinia Komisji BudŜetowej ; Przewodniczący RG zapytał ,czego się 
boicie , to są proste pytania ,nie wolno mi zamykać ust; Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe była 
pewna suma w 2004 roku ,przeanalizujmy dokumenty , kotłownię i te wszystkie roboty po 
prostu trzeba zrobić , inwestycję tę dostałam w spadku,te wszystkie „parole, parole „ 
przewodniczącego są bez dowodów; zakończono dyskusję. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 11 głosami za , 0 głosów przeciw i 3 głosami wstrzymującymi 
się  przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 178 / 08 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
 
9) skarbnik gminy omówiła projekt VI uchwały; radny Henryk Postawka zgłosił wniosek formalny: 

czy Komisja BudŜetowa pozytywnie zaakceptowała projekt uchwały; przewodniczący Komisji 
BudŜetowej Roman Marcol powiedział ,Ŝe opinia jest pozytywna, zgodna z autopoprawką pani 
Wójt Gminy zgłoszoną na posiedzeniu Komisji po zapoznaniu się z treścią pisma do RIO 
,które radni otrzymali na sesji; Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe na prośbę rolników razem z Radą 
Sołecką dokonała przejazdu po drogach dojazdowych do pól w Zawadzie Kś., ich stan jest 
naprawdę fatalny , skoro więc nie ma na to środków w budŜecie pozyskałam sponsora na 
materiał ,transport i wykonanie , materiał to odpady ,na które dostawca ma certyfikat , 
wykonano odcinek ok.0,5 km , wartość to ok.12 tyś. zł , dlatego byłam powaŜnie zdziwiona 
treścią pisma  sporządzonego do RIO ( zał. do protokołu)  sugeruje się tam ,Ŝe zmiana jest po 
to dokonana ,aby zapłacić zaległą fakturę, na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej  8 sierpnia 
wszystkie rejestry zostały przedstawione do wglądu; przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Alfred Depta potwierdził ,Ŝe dokonano przeglądu rejestru zleceń, rejestru umów i zestawień 
wydatków , nie zawierały Ŝadnego wpisu w tej sprawie; Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe wycofuje 
tę zmianę ,ale mieszkańcy Zawady Kś. zostaną poinformowani  ,dlaczego ten odcinek drogi 
nie został wykonany , informuję radnych ,Ŝe dzisiaj pojechał kolejny samochód z materiałem 
na utwardzenie drogi dojazdowej do wałów, , jest to takie szastanie informacjami , czy ja to 
robię dla siebie , zbliŜały się Ŝniwa ,więc czy ten nawieziony materiał miał tam leŜeć; 
Przewodniczący RG powiedział ,Ŝe wniosek jest taki ,Ŝe droga rolnicza została wykonana za 
darmo ,bardzo mnie to cieszy; nie zgłoszono innych pytań . 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 13 głosami za , 0 głosów przeciw i 1 głosem wstrzymującym 
się  przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 179 / 08 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
10) skarbnik gminy omówiła projekt VII uchwały ,informując ,Ŝe jest to kolejne uporządkowanie 

budŜetu , po analizie planu i wykonania moŜna dokonać juŜ pewnych korekt , nie jest 
pobierana opłata stała za wyŜywienie w stołówce od uczniów oraz wycofuje się wpłatę na 
Fundusz Wsparcia Policji , Komisja BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt; nie 
zgłoszono Ŝadnych pytań. 

 
 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 180/ 
08 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
11) skarbnik gminy omówiła projekt VIII uchwały informując ,Ŝe było zaplanowanych 16 tyś. , 

wersja rozszerzona programu komputerowego z zakresu mienia komunalnego kosztuje o                   
2 300,00 zł więcej ,które trzeba dołoŜyć; Przewodniczący RG zapytał o główne załoŜenia 
programu; Wójt Gminy odpowiedziała ,Ŝe program obejmować będzie spis całego mienia 
Gminy , będzie to zebrane w jednym , korzystać z tego będzie i urzędnik i wójt , otrzymując 
aktualne informacje w bardzo nowoczesnej formie; Przewodniczący RG zapytał ,czy inne 
Gminy korzystają z tego programu , kwota 18 300,00 zł wydana ze środków publicznych musi 
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być zasadna ,zgłaszam wniosek do Komisji Rewizyjnej aby zapoznała się z programem , czy 
ten zakup jest celowy; Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Alfred Depta potwierdził ,Ŝe nie ma 
przeciwwskazań do takiej kontroli; radny Henryk Postawka powiedział , Ŝe to znowu 
Przewodniczący RG uznaje coś za niezasadne , niemoŜliwe jest chyba ,aby taki program 
kosztował np.400 zł ; radny Krystian Okręt powiedział , Ŝe kiedyś kupowano  rzutnik za ok. 16 
tyś. teraz kosztuje ok.2 tyś. zł, była teŜ podobna dyskusja , wiadomo ,Ŝe program będzie za 
rok tańszy ,ale skoro spełnia odpowiednie parametry to go kupujemy ;radny Gerard Przybyła 
zapytał ,czy ten program usprawni pracę ; Wójt Gminy potwierdziła ,Ŝe jest konieczny;  

 
Przewodniczący RG poddał pod głosowanie wniosek dotyczący kontroli przez Komisję Rewizyjną 
celowości wydatku na zakup programu komputerowego z zakresu mienia komunalnego ; Rada Gminy 
przy 14 głosujących ,9 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 5 głosami wstrzymującymi się wniosek 
przyjęła. 
 
Radny Krystian Okręt powiedział ,Ŝe skoro wniosek przeszedł ,to moŜe będzie potrzebna opinia 
ekspertów , czy rzeczywiście spełnia ten program wymagania; radny Gerard Przybyła powiedział , 
jaka opinia ,skoro ten program jest nowy ; Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe był autor Programu tu na 
miejscu, program działa ,trzeba zamówić dane , wersja podstawowa to taka ,Ŝe korzysta z niego tylko 
jedna osoba , rozszerzona wersja umoŜliwi korzystanie z programu przez kilka stanowisk ; radny 
Krystian Okręt proponuje przerwać dyskusję ,która przypomina dyskusje męŜa z Ŝoną na temat 
wyposaŜenia samochodu; dyskusję zamknięto . 
Przewodniczący RG poddał pod głosowanie wniosek o wycofanie projektu uchwały do czasu 
przedstawienia opinii z kontroli Komisji Rewizyjnej. 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 7 głosami za , 2 głosami przeciw i 5 głosami wstrzymującymi się 
wniosek przyjęła ; projekt uchwały Nr VIII nie został przyjęty. 
 

12) skarbnik gminy omówiła projekt IX uchwały zwiększający środki na wynagrodzenia w 
Przedszkolu w Nędzy oraz wydatki w ZSP w Babicach  ;przewodniczący Komisji BudŜetowej 
Roman Marcol potwierdził pozytywną opinię ;nie zgłoszono Ŝadnych pytań. 

 
 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 181/ 08 
w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
 

13) skarbnik gminy omówiła projekt X uchwały informując ,Ŝe wydatki przeznacza się na 
dofinansowanie wynagrodzeń dla osób wykonujących prace społecznie uŜyteczne; 
przewodniczący Komisji BudŜetowej Roman Marcol potwierdził pozytywną opinię ;nie 
zgłoszono Ŝadnych pytań. 

 
 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 182/ 08 
w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 

 
14) skarbnik gminy omówiła XI projekt uchwały informując ,Ŝe w Przedszkolu w Nędzy 

uruchomiono IV oddział i wzrastają dochody własne ,jest to gospodarka pozabudŜetowa ; 
przewodniczący Komisji BudŜetowej Roman Marcol potwierdził pozytywną opinię ;nie 
zgłoszono Ŝadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 183/ 08 
w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 

 
15) skarbnik gminy omówiła XII projekt uchwały informując , Ŝe środki na sieć wodociągową z ul. 

Sosnowej zostaną przekazane na budowę odcinka sieci wodociągowej przy ul. Leśnej w 
Górkach Śl., kwota 13 tyś. zł;  przewodniczący Komisji BudŜetowej Roman Marcol potwierdził 
pozytywną opinię ;nie zgłoszono Ŝadnych pytań. 
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Rada Gminy przy 14 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciw i 2 głosami wstrzymującymi 
się  przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 184 / 08 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
16) skarbnik gminy omówiła XIII projekt uchwały ,informując ,Ŝe melioracje zostaną wykonane na 

ul. Odrzańskiej w Ciechowicach i pokryte z nadwyŜki budŜetowej ; przewodniczący Komisji 
BudŜetowej Roman Marcol potwierdził pozytywną opinię ;nie zgłoszono Ŝadnych pytań. 

 
 

Rada Gminy przy 14 głosujących , 13 głosami za , 0 głosów przeciw i 1 głosem wstrzymującym 
się  przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 185 / 08 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 

 
17) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; skarbnik gminy powiedziała, Ŝe 

zmniejszono kwotę długoterminowej poŜyczki , poprzednia uchwała została pozytywnie 
zaopiniowana przez RIO ( opinia w materiałach na sesję) , moŜe być jeszcze zmniejszona, 
kwota na 2008 rok-78 tyś. zł pozostaje bez zmian ; Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe autorem 
projektu jest wykonawca Staniecki , projekt przewiduje wymianę dachu ,likwidację świetlików 
,remont kotłowni ,ocieplenie budynku , wymianę okien i bram garaŜowych , jest to bardzo 
powaŜna inwestycja ; przewodniczący Komisji BudŜetowej Roman Marcol potwierdził 
pozytywną opinię ;nie zgłoszono pytań. 

 
 

Rada Gminy przy 14 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciw i 2 głosami wstrzymującymi się  
przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 186 / 08  zmieniającą Uchwałę Nr XXIV/169/08 Rady Gminy Nędza z dnia 
30 czerwca 2008 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki na realizację zadania pod 
nazwą „Termoizolacja wraz z modernizacją źródła ciepła i instalacji centralnego ogrzewania w 
budynku wielofunkcyjnym przy ul. StraŜackiej 2 w Nędzy”. 
 

18)  skarbnik gminy omówiła projekt XIV uchwały informując, Ŝe proponowana zmiana wynika z 
poprzedniej uchwały i jest to korekta na zadaniu oznaczonym liczbą nr 10 ; przewodniczący 
Komisji BudŜetowej Roman Marcol potwierdził pozytywną opinię ;nie zgłoszono pytań. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciw i 2 głosami wstrzymującymi się  
przyjęła Uchwałę  Nr XXV/ 187 / 08 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok. 
 
 
Przewodniczący RG stwierdził ,Ŝe radni rozpatrzyli wszystkie przedłoŜone projekty uchwał ,zakończyło 
się głosowanie w tych sprawach . 
 
 
Wójt Gminy powiedziała ,Ŝe radni otrzymali pisemną informację zawierającą : 
• analizę ekonomiczną dot. opłat za poprawę standardu jakości i efektywności oświetlenia 
• kalkulację bieŜącego utrzymania urządzeń oświetlenia ulicznego przed  zmianą i po zmianie 

standardowego oświetlenia . 
Przygotowywany jest wzór umowy , ale przed jej podpisaniem niezaleŜna firma dokonała przeglądu 
instalacji , przedstawione wyliczenia wskazują ,Ŝe sumaryczna miesięczna opłata za energię ,usługi 
dystrybucyjne i utrzymanie urządzeń ulicznych przez 4 lata  z kwoty 19 024,00zł wzrośnie do kwoty 
22 547,00 zł   tj. o 3 524,00 zł ; juŜ od października 2008 roku Firma dokonywać będzie wymiany lamp 
i zakładania nowych punktów świetlnych ; jeŜeli radni wyraŜą zgodę to Firma przystępuje do prac, 
starych opraw jest 881, będzie 951 . 
 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za  wyraziła zgodę na podpisanie nowej umowy na 
poprawę standardu jakości i efektywności oświetlenia ulicznego. 
 
Ad.6 
 
Radna Beata Widera zgłosiła prośbę mieszkańców ul.1 Maja i Trawniki z Nędzy o wymianę desek 
kładki nad torami oraz poprosiła o respektowanie przez Firmę Remondis wywozu plastików . 
Radny Jan Flut potwierdził ,Ŝe są inne daty w kalendarzu gminnym i inne w ksiąŜeczkach za opłaty. 
 
Radna Małgorzata DroŜdŜ poprosiła o tablicę z numerami domów na ul. Rudzkiej; będzie zrobiona. 
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Radny Gerard Pannek zgłosił dwa wnioski: 
1) umieszczenie w Gazecie Samorządowej informacji dotyczącej kominiarza , kaŜdy ma 

obowiązek skorzystania z jego usług ,ale jest to kwestia indywidualna; 
2) usunięcie krzaków na prawym brzegu Suminki ,jest zero widoczności przy moście. 

 
Radny Gerard Przybyła zgłosił wniosek o wykonanie modernizacji nawierzchni boiska przy ZSG w 
Nędzy , koszt to ok.40 tyś. zł , wymiary boiska to 27m na 42 m . 
 
Radny Henryk Postawka chciałby uczulić ,Ŝe szybki inwestor ,który obecnie buduje w Górkach Śl. 
niszczy ul. Leśną , robią sobie przejazd-nową drogę. 
 
Radna Małgorzata DroŜdŜ zgłosiła wniosek ,aby na ul. Leśnej wyciąć krzewy ,które są w pasie drogi. 
 
Radny Krystian Płaczek zgłosił następujące wnioski: 

1) na nowej nawierzchni drogi w Łęgu  dalej tworzy się kałuŜa; 
2) kiedy będzie zainstalowana nowa poręcz w Przedszkolu w Łęgu ;Wójt Gminy odpowiedziała , 

Ŝe jest juŜ zamówiona, wykonana będzie z chromo-niklu ,do 1 września na pewno będzie 
zainstalowana;  

3) kiedy będzie zrealizowany wniosek o naprawę nawierzchni drogi Raciborskiej; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,Ŝe wysłano pismo do WZD, jest to projekt przyszłoroczny; 

4) co z drogami dojazdowymi do pól w łęgu , jest to kolejny temat z Zebrania Wiejskiego ,są tam 
naprawdę dziury , co zrobiono w Łęgu i gdzie ;czuję się obraŜony wypowiedziami w tym 
temacie; Wójt Gminy powiedziała ,nie wiem kiedy Pana obraziłam ,proszę mi pokazać pisma , 
będzie droga w Zawadzie Kś, robimy naszymi pieniędzmi , nie stać nas na wszystko, sołtys z 
Łęgu nie zgłaszała potrzeb ,tylko Klinik wskazywał na drogi dojazdowe do wałów , czy ma 
sens wykłócać się ,robimy to dla ludzi . 

 
Radna Ewelina Krakowczyk zgłosiła następujące wnioski: 

1) dalej są dziury na drodze w Górkach Śl. –na ul. Astrów naprzeciw posesji Mucha; 
2) na drodze tworzy się jezioro –naprzeciw posesji  Cieślik ,moŜe by wykonać tam drenaŜ ; 
3)  naleŜałoby zabezpieczyć budynek LKS ,z dachu leje się woda , zalewa magazyn; Wójt Gminy 

potwierdziła ,Ŝe jest zniesmaczona obecną sytuacją na boisku ,nie wykoszona trawa, nie 
uprzątnięte śmieci oraz gałęzie , nie ma tam szans na zatrudnienie kogoś , nie zgłosił się 
równieŜ bezrobotny do prac społecznie uŜytecznych , większość robót wykonali tam nasi 
poborowi . 

 
Radny Gerard Przybyła zgłosił wniosek o likwidację „mini jeziorek” które nadal tworzą się na ul. 
Sobieskiego; Wójt Gminy poinformowała ,jest to droga powiatowa, ale juŜ zlecono Firmie naprawę 
studzienek i przekop pod drogą do rowu. 
 
Radny Roman Marcol zgłosił wniosek o załatanie 2 dziur na ul. Borowiec ,obok posesji 
Kozubski/Ruciński . 
 
Radny Henryk Postawka potwierdził ,Ŝe był na obiekcie w Górkach Śl. i wg niego stan obiektów budzić 
powinien sporo zastrzeŜeń; Wójt Gminy poinformowała ,Ŝe ponownie była interwencja na tym budynku 
i niestety pod względem prawnym wszyscy są bezsilni. 
 
Wójt Gminy poinformowała , Ŝe ponownie przeanalizowano umowę z DEKBUD dot. eksploatacji 
Ŝwirowni w Babicach , do 31 marca ich obowiązkiem było zgłaszanie danych o wydobyciu , nie 
dopilnowali tego , dokumenty wskazują ,Ŝe wg naszych obliczeń Firma ta musi wpłacić na konto 
Gminy kwotę 2 mln 400 tyś. zł ,oni się z tym nie zgadzają, w sierpniu kończą eksploatację ,umowa 
dzierŜawy była na 10 lat ,ale aneksem będzie przedłuŜona o 3 miesiące , znajdą się tam obostrzenia 
zapisów , my inaczej interpretujemy ,oni teŜ , będziemy informować na bieŜąco  
 
Ad.7  
 
Przewodniczący RG zgłosił kandydaturę radnej Eweliny Krakowczyk do Powiatowej Rady 
Zatrudnienia; radna wyraziła zgodę na kandydowanie; Rada Gminy przy 14 głosujących ,14 głosami 
za kandydaturę poparła . 
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Przewodniczący RG zapytał co z zastępcą wójta ; Wójt Gminy potwierdziła ,Ŝe złoŜył wypowiedzenie , 
obecnie został zastępcą wójta w Lyskach , na razie w Nędzy nie będzie zastępcy ,daję sobie radę, 
naleŜę do kobiet które sobie radzą , uszczypliwe uwagi nie robią na mnie wraŜenia . 
 
Radna Ewelina Krakowczyk zapytała ,co się stanie w razie nieobecności , urlopu; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,Ŝe w sprawach finansowych zastępuje ją skarbnik gminy ,a w pozostałych 
upowaŜnienie w formie zarządzenia ma pani Edyta Szajt. 
 
Przewodniczący RG zapytał ,czy są jeszcze sprawy ,które mają być omawiane na dzisiejszej sesji; 
nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,Ŝe wyczerpano porządek obrad i nie ma więcej pytań i wniosków 
zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 12 sierpnia 2008 roku o godz. 18.30 . 
 
Na tym Protokół zakończono. 
 
protokołowała K. Tront 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 


